
                                               Protokół Nr V/2015 
 
sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej 5 marca 2015r. w Urzędzie Gminy  w 
Skrwilnie. 
 
 
 Sesję otworzył przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który przywitał 
radnych i zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczy 14 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne 
uchwały. Nieobecny radny Jerzy Różański 
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu 
listy obecności. 
Rada w obecności 14 radnych  jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 
sesji. 
Następnie przewodniczący  zaproponował rozszerzyć porządek obrad o punkt: 
„Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Skrwilno pomocy 
finansowej Powiatowi Rypińskiemu na realizację zadania pn. „ Strategia 
Rozwoju Obszaru Społeczno-Gospodarczego Powiatu Rypińskiego w 2015 r.” 
Będzie to punkt 7 . Pozostałe punkty porządku obrad zostaną przesunięte o 
jeden w dół. 
    Rada jednogłośnie wprowadziła zaproponowaną zmianę do porządku obrad. 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad.        

2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat związanych ze 

stosowaniem taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2016 r. 



5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu 

gminy na 2015 r. 

6. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę zmieniającą budżet 

gminy na 2014 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Skrwilno pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu na 

realizację zadania pn. „ Strategia Rozwoju Obszaru 

Społeczno-Gospodarczego Powiatu Rypińskiego „ w 2015 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Skrwilno  

w 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

na 2015 r. 

10. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. 
 Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w 
obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/26/15 w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków  Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.3. 
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały .Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 14 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/27/15 w sprawie dopłat związanych ze 
stosowaniem taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego 
protokółu. 



 
 
Ad.4.  
 Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały .Poinformowała o zasadach tworzenia funduszu., jego plusy i minusy.  
Radny Piotr Tatkowski pytał, czy wkładem własnym byłaby prace społeczne 
mieszkańców sołectwa. Pani Skarbnik odpowiedziała , że prace społeczne 
mieszkańców na rzecz tego zadania byłyby wkładem własnym. 
Radny Jan Tatkowski powiedział, że być może błędem jest wyodrębnianie tego 
funduszu ponieważ przy realizacji zadania z tego funduszu możliwe jest 
dofinansowanie w wysokości 30 % - 40% zadania. 
Wójt wyjaśnił, że chodzi o skumulowanie środków własnych w naszej gminie w 
celu wykazanie ich jako własnych  do inwestycji gminnych i pozyskanie do 
zadań środków unijnych nie w wysokości 30 % ale nawet 80 % i to w dużych 
inwestycjach a nie 30% w małoznaczącej inwestycji sołeckiej , ponieważ środki 
funduszu sołeckiego mogą być przeznaczone na cele publiczne. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 14 radnych 
11 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę Nr V/28/15 w sprawie 
nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2016 r.  
 Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 
Na sesję przybył radny Jerzy Różański. Rada obraduje w 15 osobowym 
składzie. 
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały zmieniającej budżet gminy na 2015 r..Nikt z radnych nie zabrał głosu 
w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/29/15 zmieniającą uchwałę w sprawie 
budżetu gminy na 2015 r.. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanową załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. 
 Rad w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/30/15 
uchylającą uchwałę zmieniającą budżetu gminy na 2014 r. Uchwałą stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 7. 
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały .Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/31/15 w sprawie udzielenia przez Gminę 
Skrwilno pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu za realizację zadania pn.” 
Strategia Rozwoju Obszaru Społeczno-Gospodarczego Powiatu Rypińskiego w 



2015 r.. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad. 8 
Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Nikt z radnych nie zabrał 
głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Rada w 
obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/32/15 w sprawie 
uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skrwilno w 2015 r. Uchwałą wraz z 
uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. 
 Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/33/15 w 
sprawie przyjęcia planów pracy komisji na 2015 r., Uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad.10 
Wójt złożył sprawozdanie z działalności za okres między sesjami. 
Poinformował , że w poniedziałek została podpisana umowa na kolejny etap 
budowy drogi Skrwilno-Przywitowo-Wólka z Przedsiębiorstwem Robót 
Drogowych w Lipnie, firmą która wygrała przetarg za kwotę 2593073,95 zł. 
Prace rozpoczną się w tym miesiącu. Termin zakończenia przewidziano na 
koniec września 2015 r. 
Zakład Energetyczny dokona przebudowy sieci wysokiego napięcia na 
skrzyżowaniu w Przywitowie. 
W miesiącu styczniu br. odbyła się kontrola „budowy targowiska w Skrwilnie” 
przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego w wyniku której w miesiącu 
lutym otrzymaliśmy refundację środków w wysokości 850 tys. zł.  + środki 
uzyskane z podatku VAT. Inwestycja ta kosztowała gminę ok. 30m % wkładu 
własnego tj. 200 tys. zł. Jeżeli będziemy tak inwestować to zrobimy znacznie 
więcej, jeżeli będziemy środki rozdrabniać to zrobimy „coś” ale nie tyle ile 
będziemy chcieli. Wszystkie płatności z Urzędu Marszałkowskiego zostały 
zrealizowane. Małe projekty również zostały rozliczone. Nie mamy żadnych 
zobowiązań dlatego przygotowujemy się do nowego okresu programowania. W 
tym celu należy przygotować dokumentacje techniczne na kolejne istotne 
rzeczy, które zamierzamy zrealizować w najbliższych latach. Każda 
dokumentacja to koszt ok. 30 tys. zł. ,dlatego między innymi nie chcemy 
wydzielać funduszu sołeckiego i rozdrabniać środki własne niezbędne przy 
realizacji inwestycji. Na tę chwilę w ramach Obszaru Gospodarczego Powiatu 
Rypińskiego przygotowany będzie przez każdą gminę wykaz przedsięwzięć do 
realizacji. Przygotujemy takie zadania, które będą trafne w kontekście akceptacji 
przez Marszałka i departament , które będzie je wdrażał dot. termomodernizacji, 



solidarne społeczeństwo, działania kulturowe, . Chcemy wybudować zbiornik 
retencyjny na wodę oraz zmodernizować stację uzdatniania wody w Okalewie. 
Należałoby przygotować cztery projekty. Musimy przygotować się do budowy 
dróg gminnych i wybrać takie drogi, które dawałyby szansę wpisania się w ramy 
ogłaszanych konkursów. Należy w pierwszej kolejności dokonać rozgraniczeń 
tych dróg, a następnie ich komunalizację . Koszty aktów notarialnych będzie 
ponosiła gmina . W tej chwili trwa rozgraniczenie drogi w Kotowach. 
 
Ad. 11. 
Głos zabrał Starosta Rypiński, który poinformował, że w tej kadencji starostwo 
zamierza przystąpić do remontu dróg powiatowych w Skrwilnie tj. ul. 
Rypińskiej, Bieżuńskiej i Szerokiej . Koszt inwestycji to 2-2,5 mln.zł. Będzie 
konieczne dofinansowanie gminy Skrwilno. W tej sprawie będziemy rozmawiać 
z Wójtem po sesji.  
 
Ad. 12. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął 
sesję. 
 
   Protokolant:                                                 Przewodniczący Rady 
 
Danuta Szymańska                                          Robert Celebucki 
 


